



|      |  |              |
|------|--|--------------|
|      |  |              |
| 5    | <b>Evaluering arrangement/aksjon siden sist møte</b>   | Info         |
| 6    | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Årsmøte</li> </ul> <b>Neste arrangement/aksjon iht årshjul</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 17. mai</li> <li>- Komiteen på skolen venter på tilbakemelding fra oss vedr. organisering stoler/bord. Må stille tydelige krav til tilbakelevering av stoler - må være rent og ryddig.</li> </ul> | Andreas      |
| 7    | <b>Eventuelt</b><br><b>Kjøring av gravemaskin på veien</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Etter ny hendelse der medlem har kjørt med gravemaskin, kommet skader. Sender ut info om denne type bruk av veiene, at man må vise hensyn så det ikke kommer skader på veien.</li> </ul>   | Anne-Turid   |
| 8    | <b>Trefelling grensesnitt</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lage infoskriv om ansvarsområder trefelling, snakke om dette. Kommer til at det ikke er nødvendig å lage infoskriv, ble diskutert på medlemsmøtet.</li> </ul>   | Info/Andreas |
| 9    | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Diskuterer at er det trær som truer strømledning kan oppsitter kontakte BKK, tre som truer felles vei kan lokalforeningen/ALM se på, tre som truer oppsitters egen eiendom må oppsitter ordne selv, evt. i samarbeid med eier av tomt hvis treet står på annens tomt.</li> </ul>                          |              |
| 10   | <b>Hjemmesiden</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Abonnementet måtte fornyes, siden har derfor vært nede mens den har blitt oppdatert. Nå mail om at det må endres IP-adresse.</li> </ul>  |              |
| 11   | <b>Utleie telt</b><br>Vi må ta en sjekk på tilstanden, evt. vurdere om vi fortsatt skal ta leie for teltet. Lander på at vi fortsatt tar leie, og må sjekke tilstanden.  |              |
|      | <b>Pakkebokser fra Posten</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forslag fra medlem om å melde til Posten om ønske om Pakkeboks kan settes opp her. Enighet om at det sendes inn forslag til posten om plassering ved glasscontainerene ved busstoppet. Følges opp videre.</li> </ul>  |              |
| IIII | Neste møte:  |              |



